


注意事项
Handing Information

1.请注意不要在水槽旁或者其他潮湿的环境中给飞机杯充电；

2.为了个人卫生，请不要将食物或者脏污液体掉落杯内；

3.使用完毕后请及时冲洗，注意内部清洁及保持干燥；

4.请勿用电吹风、微波炉等加热设备烘干飞机杯；

5.手机尺寸不要超过6英寸；

6.使用前确保手机对齐中线，确保手机固定牢固以防脱落；

7.眼镜左右留有充电孔和耳机孔，但建议不要在充电式把玩，以防意外发生；

8.瞳距和物距的调节是根据个人的情况而定的；

9.建议观赏时间勿超过2个小时，如果感觉疲劳请休息片刻
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1.不能出示随机品质保证书或有效发票，或经涂改，或与产品不符；

2.因意外因素或者人为使用不当造造成损坏，包括操作失误、进液、人为

   划伤、搬运磕碰破裂、异物掉入等；

3.正常的损耗，如外壳、数据线等部件的自然损坏、磨损及老化；

4.由非BKK公司授权机构或者人员的修理、更改、拆卸而造成的故障及损坏;

5.非产品出厂标配的部件及软件；

6.经销商承诺的服务及附加的配置和赠品，由经销商负责服务；

7.因自然灾害及不可抗因素，如地震、火灾、水灾雷电等原因造成的故障或

  损坏。

1.Unable to provide official warranty card or receipt , or if device 

   has been modified at an unauthorized store.

2.Damages caused by improper caring such as improper handing, 

  Wrong operation, liquid inlet, artificial rupture, bump scratch, 

   handling objects fall into.

3.Natural wear and tear，IE：damage of the outer appearanceand 

  charging plug by over use.

4.Damages devices that are modified outside of an authorized BKK 

   servicelocation.

5.Hardware and Software that is not marked by the original factory 

   markings.

6.Distributors will be solely responsible for any free gifts or promotions 

   offered.

7.Any damages caused by any natural disasters. 

保修说明
Warranty and Costumer Support

版权商标
Copyrights and Trademark

根据相关规定执行整机三包有效期一年,下列情况不属于免费服务范畴：

One year Standard factory warranty from date of purchase. Factory warranty does not include the following:

1. Please do not charge the masturbation cup in any humid environment.

2. Avoid dropping any dirt into the cup for your hygienic concern.

3. Please keep the cup clean by rinsing the sleeve, wiping with soft cloth 

   and laying in a well-ventilated place till it dries naturally.

4. Please DO NOT use hair-dryer, microwave or other heating devices to 

   dry the masturbation cup.

5. Size of smart phone cannot exceed 6 inches.

6. Make sure your mobile phone is centered and locked firmly before use.

7. Both charging port and headset port are on the sides of the VR Helmet. 

  However, avoid charging during usage for safety concern.

8. Adjust the focus and zoom settings for your preference.

9. Take a break for ever 2 hours or whenever needed.

倍克贝克飞机杯中的所有知识产权由深圳华创振新科技发展有限公司保留一切权利。

倍克贝克是深圳华创振新科技发展有限公司在中华人民共和国境内注册和使用的商标。

由于产品功能的不断更新，您手中的用户手册可能会与实际操作有所出入。

最新用户手册请从官方网站www.5bkk.com下载。

关于更多内容，您可以浏览官网（www.5bkk.com）了解更多功能。

BKK cup all the intellectual property rights in the plane fromshenzhen 

hua gen vibration new technology development co., LTD.

 All rights reserved. BKK is a new science and technology development 

co., LTD. Shenzhen hua gen vibration within the territory of the People's 

Republic of China registration and use of the trademark.

Due to the continuous renewal of product function, you may be inthe 

hands of the user manual and the actual operation differ.

The latest user manual, please download from the official website 

www.5bkk.com

WWW.5BKK.COM

倍克贝克


